
 

Jaarverslag Medezeggenschapsraad 2022-2023 

 

 

Samenstelling MR 

Dit schooljaar is een de medezeggenschapsraad (MR) van IKC De Lei in een nieuwe 

samenstelling van start gegaan. De MR bestaat uit 3 ouders en 3 personeelsleden.  

 

Oudergeleding 

Anja van Haastregt – voorzitter 

Karin Legemate 

Marije Uilenberg   

Personeelsgeleding 

Petra Bothof – secretaris 

Charlotte Bos 

Astrid Hofmans 

 

GMR  

IKC De Lei is onderdeel van de Stichting de Wijde Venen, waarbinnen een 

Gemeenschappelijke Medezeggenschapsraad (GMR) is samengesteld waarin alle scholen 

vertegenwoordigd zijn. Voor onze school nam Hester van Beelen deel aan de GMR-

vergaderingen. Voor volgend schooljaar moet een nieuwe vertegenwoordiger worden 

gekozen. 

 

Overleg 

De MR is zes keer bij elkaar gekomen tijdens dit schooljaar. Afhankelijk van de agenda 

waren Kristel en/of Nicky als directeur bij de vergaderingen aanwezig om de MR te 

informeren. Het contact tussen MR en directie wordt als prettig en open ervaren. 

 

KC-raad 

Aansluitend of voorafgaand aan de MR-vergaderingen werd een Kindcentrumraad-

vergadering gehouden, waarin we samen met vertegenwoordigers van FloreoKids 

overkoepelende onderwerpen bespraken. De drie overleggen stonden vooral in het teken 

van kennismaking en het vormgeven van de praktische samenwerking maar we hebben 

ook de ambities voor het IKC besproken. Het concept positieve gezondheid heeft de 

interesse. Dit is een brede kijk op gezondheid waarin welzijn/geluk en "een leven lang 

leren" centraal staan. Al met al is er een mooie basis gelegd om volgend schooljaar op 

verder te gaan. 

 

Wat hebben we gedaan en waar hebben we heb over gehad? 

  

Plannen en resultaten 

De jaarlijkse stukken die vanuit de directie worden aangeleverd zijn behandeld o.a. 

strategische koers Wij de Venen (GOED onderwijs), het schoolplan 2023-2027, de 

begroting, de schoolgids, de tussenopbrengsten (groepsresultaten CITO toetsen en 

ontwikkelingen naar aanleiding van de tussentijdse toetsen) het vakantierooster en de 

formatie.  

 

Onderwijs 

Zowel het doorontwikkelen van het unitonderwijs (schoolvakplan, doelenbladen etc.) als 

de resultaten van het onderwijs (bijvoorbeeld rekenen en spelling) is geregeld aan bod 

gekomen tijdens de vergaderingen.  

 

Ervaringen en vragen die wij als MR-leden om ons heen horen hebben we ingebracht om 

met elkaar na te denken over kleine aanpassingen of verbeteringen. We hebben het vaak 

gehad over ouderbetrokkenheid, de eet / pauze-momenten maar ook de aandacht voor 

het leerproces van de kinderen. 

 

 

 

 

 



 

 

Nieuwe MR 

We hebben als nieuwe MR een training bijgewoond. Op 11 maart was er een symposium 

voor alle MR-leden van Wij de Venen. We hebben workshops gevolgd en op een leuke 

manier kennis gemaakt met de werkwijze van andere MR-en. Wij willen hier graag een 

vervolg aan geven: meer uitwisselen met en leren van hoe anderen het doen. Een ander 

belangrijk punt was het betrekken van de ‘achterban’. Als ouders gaan we aan de slag 

met de vraag hoe we op een goede manier informatie kunnen ophalen over wat er bij 

andere ouders leeft/speelt zodat we dit kunnen meenemen in de overleggen.   


